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Írásbeli kérdés
Az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Fontos-e Ön számára az itt élők sorsa?” címmel a Házszabály 90 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Székely Tamás Egészségügyi Miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Választókerületemben jelenleg az Országos Mentőszolgálat vásárosnaményi mentőállomásának eset
kocsija kizárólag csak 12 órás szolgálatot lát el . Szabolcs-Szatmár-Bereg megye mortalitási adata i
kiugróan magasak, ezen belül is a szív és érrendszeri megbetegedések vezetnek .

A térség többszörösen hátrányos helyzetébő l adódóan is elengedhetetlen az itt élő emberek számára,
hogy a vásárosnaményi eset kocsi a nap 24 órájában szolgálja Bereg lakosságát .

Jelenleg az esti-éjszakai időszakban a mentőszolgálat Mátészalkáról, vagy Kisvárdáról irányít ese t
kocsit a Beregbe a sürgős esetekhez. Ez a megoldás többszörös kockázattal jár. Egyrészt
nemegyszer előfordult az, hogy újraélesztéshez 54 kilométerr ő l küldtek kocsit (Mátészalka-Lónya) .
Oriási távolság ez akkor, amikor minden perc számít! Másrészt az ügyelet helyszínér ől átirányított
kocsi miatt a kisvárdai vagy mátészalkai területek maradnak ellátatlanul . Harmadszor az Ukrán
határ közelsége miatt az érintett területen jelent ős személyforgalom bonyolódik le, ami a baleseti
kockázatot növeli . Negyedszer a nyári szezonban a Tisza-part kínálta lehetőségek miatt több tízeze r
turista látogat a városunkba, ami szintén igényli a 24 órás szolgálatot .

A fentiekre tekintettel kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat fontos-e Ön számára az itt él ők sorsa?

Várom megtisztel ő válaszát !

Vásárosnamény, 2009. június 24 .
Dr. Czomba Sándor
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